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Paradisbakkeskolens  

skolebestyrelse  

afholder  

ordinært møde 
 

Mandag den 13. februar 2023 kl. 17:00 – 19:00 i Madskolen 

 

 

Referat 
 

 
 

Beslutningsprotokol 
 
 

 
 

Tilstede: Henriette, Stine, Christopher, Gitte, Helene, Jeppe H., Louise, Pia 
 
Afbud: Jeppe M., Kennet, Kristian 
 
Gæster:  
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SB006.23  Bemærkninger til dagsordenen  
 

 
Forventet tidsramme 
 

     
17:00 – 17:05 
 

 
Ingen bemærkninger 
 

 

SB007.23  SB inviterer til debatmøde + indkalder klasserep. to gange årligt
  

 
 
Forventet tidsramme: 
 

 
17:05 – 18:05 
 

 
Sagsfremstilling: 
 
Ved det forrige bestyrelsesmøde blev fremført interesse for tættere samarbejde med sko-
lens forældre. En idé til forslag var en invitation til et åbent dialogmøde mellem bestyrelse 
og forældre. 
 
En anden idé var at få genoprettet repræsentanter fra hvert klasseråd, der kunne mødes et 
par gange om året. 
 
Vi drøfter mulighederne og planlægning af dialogmødet. 
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Beslutning: 
 
Vi laver en fordelingsnøgle over hvem, der deltager ved første forældremøde og orienterer 
om skolebestyrelsens arbejde. Vi laver en lille præsentationsfolder over bestyrelsen (Jeppe 
M. blev nævnt, men besluttes ved kommende møde. 
 
Vi indkalder til et dialogmøde mandag den 17. april kl. 16:00 - 18:00 ”Hvordan kan vi 
blive bedre – sammen?”. Der vil være mad til mødet. 
 
PT byder velkommen 
Gitte/Jeppe fortæller kort om bestyrelsens arbejde 
 
Derefter går vi i små grupper med et bestyrelsesmedlem i hver gruppe. 
 
Dialogspørgsmål vil være: 

• Hvordan kan vi sammen gøre skolen bedre? 

• Hvordan kan I bruge bestyrelsen? 

• Hvordan kan vi bruge forældrene? 
 
Bestyrelsesmedlemmerne sørger for at tage referat. 
 
Vi arbejder videre med punktet ved næste møde. 
 
 

 

SB008.23  Meddelelser   
 

 
 
Forventet tidsramme: 
 

 
18:05 – 18:20 
 

 
Sagsfremstilling: 
 
Personalesituationen: Nadia kommer tilbage fra barsel efter vinterferien. Der er foretaget 
en del interne ombytninger blandt personalet, for at få helheden til at gå op. 
Elevtrivselsdag den 3. marts. Vi når ikke at gøre noget i år. 
Rettighedsrådet: Der arbejdes videre med ”jordens dag” den 21. april 

https://www.skoletube.dk/media/8179410/85338687a297989c36626eb1013a6e13 .  
Den 14. marts skal Magdalena fra 8C (medlem af det nationale rettighedsråd) overrække 
årets resolution til direktør Kinga Szabo Christensen. Dansk industri og den 30. marts skal 
Siri fra 8C (medlem af det nationale rettighedsråd) overrække årets resolution til Folketin-
gets klimaudvalg. Sejt gået af vores to dygtige elever. 

https://www.skoletube.dk/media/8179410/85338687a297989c36626eb1013a6e13
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Elevrådet: Der har ikke været afholdt møde 
Madskolen: Kennet har haft kontakt til Morten Riis. Tages med på næste møde. 
Mobilfri skole:  Evalueres i slutningen af april. PT laver udkast. 
Kommende NEST-lignende 0. klasse: Vi er stadig meget tæt på 3. klasser. Afventer visita-
tionen 6. marts. Der er dog sket det, at Undervisningsministeriet har rykket beslutningen 
om max 26 elever i klasserne fra 0. til og med 2. klassetrin – et år frem. Det betyder, at vi 
skal op på 49 indskrevne elever.  
Helskoleprojekt: I det kommende skoleår skal vi have sat vejlederne mere i spil. Vi får 
hjælp til dette af konsulent Ulla Nedergaard. Første møde er den 8. juni. 
Kompetencedag: Der vil komme en ø-dækkende kompetencedag for alle medarbejdere en 
lørdag i det kommende skoleår. Vi afventer dato og tidspunkt. 
Kursus om magtanvendelse: Mandag den 6./tirsdag den 7. marts holder vi kursus for alle 
medarbejdere omkring magtanvendelse. Kurset afholdes fra kl. 14-17. I er velkomne til at 
deltage. 
 
 

 

SB009.23  Høring af ferieplan 24-25   
 

 
Forventet tidsramme: 
 
 

 
18:20 – 18:35 
 

 
Sagsfremstilling: 
 
Jeg vedhæfter høringsbrevet. 
Vi skal være opmærksomme på, at der er uklarhed omkring St. bededag. 
 
Beslutning: 
 
PT laver udkast til rundsending. 
 
 

 

SB010.23  Økonomi   
 

 
 

 
18:35 – 18:45 
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Sagsfremstilling: 
 
Status pr. 31. januar medbringes på mødet. 
 
 
Beslutning: 
 
Godkendt. 
 
 

 

SB011.23  Evt.   
 

 
Forventet tidsramme: 
 

 
18:45 – 19:00 
 

 
Ekstraordinært SB-møde omkring høring vedr. flytning af Ukraine-elever fra PBS til HRS. 
På grund af den korte tidsfrist rundsendes oplæg til høringssvaret. 
 
 
Møderække til kommende skoleår: 
 
Mandag den 13. marts kl. 17:00-19:30 
Mandag den 17. april kl. 17:00-19:30 Omlægges til kombineret dialogmøde fra 16:00 – 
18:00 – derefter mulighed for SB-møde fra 18:00 – 19:30. 
Mandag den 15. maj kl. 17:00-19:30 
Mandag den 12. juni kl. 17:00-19:30 
 
 
Punkter til kommende møder: 

• Madskolen 

• Fagfordelings- og planlægningsprincipper 

• Principper for skoleåret 23-24 

• Meddelelsesbogen – Maria inviteres med på mødet 

• Brug af elevernes mobiler i undervisningen – samt aftale om evaluering 

• Evaluering af mobilfri skole 

• Skoleplanen 
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Kennet – Formand 
 
_____________________________________________________________________ 
Louise 
 

Kristian  
 
 

Christopher 
 
 

Helene 
 
 

Henriette 
 

Jeppe H. 

Gitte - næstformand 
 
 

Jeppe M. 
 
 

Stine 

 

 
 


